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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2832 Kommissionens studie om genomiska tekniker

Kommissionen har nyligen avslutat en studie om hur nya genomiska tekniker, 
såsom den Nobelprisbelönade gensaxen, ska betraktas framdeles. 
Kommissionen konstaterar glädjande nog att den nuvarande lagstiftningen är 
föråldrad och att det behövs ett nytt regelverk. Det är något som 
vetenskapssamhället länge har framhållit men som politiken inte har tagit tydlig 
ställning till. 
Nya genomiska tekniker kan vara viktiga verktyg för att bidra till ett långsiktigt 
hållbart jord- och skogsbruk. Det gäller därmed även vår möjlighet att leva upp 
till målen i livsmedelsstrategin. Intressant i sammanhanget är att regeringens 
egen expertmyndighet Jordbruksverket redan 2015 uttalade att vissa växter 
framtagna med CRISPR-Cas9-teknik inte faller inom EU:s GMO-lagstiftning.

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Kommer kommissionens rapport att påverka statsrådets agerande i EU-
sammanhang gällande synen på att använda genomiska tekniker vid 
växtförädling, och i så fall hur?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-12
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


